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1. I, __________________ (name), accept appointment to, and agree to perform the duties and 

discharge the trust of, the office of (check all that apply):  
本人，__________________（姓名），接受指定并同意履行以下职责和托管（勾选所有适用项）：  

❑Guardian. 

监护人。 

❑Emergency guardian. 

紧急监护人。 

❑Temporary guardian. 

临时监护人。 

❑Conservator. 

托管人。 

❑Special conservator. 

特殊托管人。 

 
2. I submit personally to the jurisdiction of this court in any proceeding relating to this matter. 

本人个人同意在与此事宜相关的所有诉讼中服从本法院的审判。 

 
3. A legible copy of my driver’s license, passport, or other government-issued identification is filed/e-

filed as a separate document. 
本人的驾照、护照或其他政府签发的身份证明的清晰副本作为单独的文件已提交/线上提交。 

 

❑District Court  ❑Denver Probate Court 

 地方法院 丹佛遗嘱检验法院 

___________________ County, Colorado 
县，科罗拉多州 

Court Address: 
法院地址： 

 
 

In the Interest of: 
关于： 

 
 
 
Respondent 
被申请人 

 
 
 
 
 
 
 
 
 

COURT USE ONLY 
仅供法院使用 

Attorney or Party Without Attorney (Name and Address):  
律师或无律师则填写当事人（姓名和地址）：  

 
 
 
Phone Number: E-mail:  
电话号码： 电子邮箱：  

FAX Number: Atty. Reg. #:  
传真号码： 律师注册编号：  

Case Number: 
案件编号： 

 
 
 
 
Division Courtroom  
审判庭 审判室  

 

ACCEPTANCE OF OFFICE – GUARDIANSHIPS AND CONSERVATORSHIPS 
指定接受书 - 监护和托管 
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4. ❑I request that the court waive required background information because I am (if this paragraph 

applies, check all boxes below that apply, and skip questions 5 through 9): 
本人请求法院不强制要求提供背景信息，因为本人是（如果本条适用，请勾选以下所有适用项的复选框，并跳
过问题 5 至 9）： 

❑a public administrator. 

公共行政人员。 

❑a trust company, bank, credit union, savings and loan, or other financial institution.  

信托公司、银行、信用合作社、储蓄和贷款或其他金融机构。 

❑a state or county agency.  

州或县级机构。 

❑the respondent’s parent, and I reside with the respondent.  

被申请人的父母，且本人和被申请人同住。 

❑a person or entity for whom good cause exists to waive such disclosures. State reasons of 

good cause:   
有充分理由不强制执行此类披露的个人或实体。请陈述充分理由：   

 ________________________________________________________________________  
 

5. I ❑ have ❑ have not been convicted of, pled no contest to, or received a deferred sentence for 

one or more felonies or misdemeanors. If so, describe all: 
本人❑已经❑不曾因一项或多项重罪或轻罪而被定罪、不予抗辩或收到暂缓判决。如果是，请说明所有： 

 
Name of State and Court Issuing Order 

发布指令的州和法院的名称 

            
            
             

 

6. I ❑ have ❑ have not had a temporary or permanent civil restraining/protection order issued 

against me. If so, describe all: 
本人❑已经❑不曾收到向本人发出的临时或永久民事禁令/保护令。如果是，请说明所有： 

 
Name of State and Court Issuing Order 

发布指令的州和法院的名称 

            
            
             

 

7. A civil judgment ❑ has ❑ has not been entered against me. If so, describe all: 

本人❑已经❑不曾收到针对本人作出的民事判决。如果是，请说明所有： 

 
Name of State and Court Entering Judgment 

作出判决的州和法院的名称 

            
            
             

 

8. I ❑ have❑ have not been relieved from one or more court-appointed responsibilities. If so, 

describe all: 
本人❑已经❑不曾被免除一项或多项法院指定的责任。如果是，请说明所有： 

Name of State and Court Relieving Nominee  
免除被指定人的州和法院的名称 
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9. Copies of my name-based criminal history record check obtained through the Colorado Bureau of 

Investigation and my current credit report are filed/e-filed as separate documents. (See 
instructions below.) 
从科罗拉多州调查局获取的本人的基于姓名的无犯罪记录证明和本人当前的信用报告的副本作为单独的文件已
提交/线上提交。（参见下方说明。） 

 

10. I ❑ am ❑ am not a “professional” which is defined as: an individual or entity engaged in the 

business of providing services as guardian or conservator, who is not related to the respondent 
by blood, law, or marriage. A professional usually acts as guardian or conservator for two or more 
individuals.  
本人❑是 ❑不是如下定义的“专业人士”：与被申请人无血缘、法律或婚姻关系，并从事以被申请人的监护人
或托管人身份提供服务的业务的个人或实体。专业人士通常充当两名或以上个人的监护人或托管人。 

 
11. I acknowledge and understand that if I am appointed to serve as guardian and/or conservator and 

fail to file required reports or plans with the court or fail to respond to an order of the court to show 
cause why I should not be held in contempt of court, Colorado law authorizes the court to access 
data and records of state agencies in order to obtain contact information, as defined in §§15-14-
317(4)(c) and 15-14-420(6)(c), C.R.S. 
本人确认并理解，如果本人被指定为监护人和/或托管人，但未能向法院提交要求的报告或计划，或未能响应
法院指令以说明本人不应被判藐视法庭罪的原因，则法院有权根据科罗拉多州法律访问州机构的数据和记录以
获取联系人信息，如《科罗拉多州修订法典》第 15-14-317(4)(c) 和 15-14-420(6)(c)c 条所述。 

Note: Social security numbers should not be attached to or written on this Acceptance of Office.  

注：本指定接受书不应附加或写入社会保障号码。 

❑ By checking this box, I am acknowledging I am filling in the blanks and not changing anything else on the form. 

选中此框，即表明本人确认在空白处填写，且不会更改此表格上的任何其他内容。 

❑ By checking this box, I am acknowledging that I have made a change to the original content of this form. 

选中此框，即表明本人确认已更改此表格上的原始内容。 
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VERIFICATION 
核查 

 

I declare under penalty of perjury under the law of Colorado that the foregoing is true and correct. 
本人声明，上述内容均真实无误，否则将根据科罗拉多州法律接受伪证罪的处罚。 

Executed on the ______ day of ___________, _________,  
执行日期： 年 月 日 

(date)  (month) (year) 
（年） （月） （日） 

 
at ______________________________________ 
地点： 

(city or other location, and state OR country)  
（州或国家/地区，城市或其他地点） 

 
_______________________________ 
(printed name) 
（印刷体姓名） 

 
_______________________________ 
(signature) 
（签名） 

 

 
Notes 
注 

• To obtain a name-based criminal history check from the Colorado Bureau of Investigation (CBI), 
contact CBI: 690 Kipling Street, Suite 3000, Lakewood, CO 80215; (303) 239-4208; or at 
www.colorado.gov/cbi. For online search requests: go to www.cbirecordscheck.com. The cost 
may be less and response time may be faster than written request. Credit card payment is 
required. 
如需从科罗拉多州调查局 (CBI) 获取基于姓名的无犯罪记录证明，请通过以下方式联系 CBI：690 Kipling 

Street, Suite 3000, Lakewood, CO 80215；电话：(303) 239-4208；网站：www.colorado.gov/cbi。如需线上
搜索请求：请访问 www.cbirecordscheck.com。相比书面请求，线上请求的成本可能更低，响应速度可能更
快。需要使用信用卡付款。 

 

• To obtain a current credit report, contact any of the following credit reporting agencies:  
如需获取当前信用报告，请联系以下任意信用报告机构： 

 
a) Equifax Credit Information Services, Inc.; P.O. Box 740241, Atlanta, GA 30374; 1-

800-685-1111; or www.equifax.com; 
Equifax Credit Information Services, Inc.；地址：P.O. Box 740241, Atlanta, GA 30374；电话：
1-800-685-1111；网站：www.equifax.com； 

 
b) Experian; 1-888-397-3742; or www.experian.com; or 

Experian；电话：1-888-397-3742；网站：www.experian.com；或 

 
c) TransUnion, Annual Credit Report Request Service; P.O. Box 105281, Atlanta, GA 

30348; 1-877-322-8228; or www.transunion.com .  

http://www.colorado.gov/cbi
http://www.cbirecordscheck.com/
http://www.colorado.gov/cbi
http://www.cbirecordscheck.com/
http://www.equifax.com/
http://www.equifax.com/
http://www.experian.com/
http://www.experian.com/
http://www.transunion.com/
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TransUnion, Annual Credit Report Request Service；地址：P.O. Box 105281, Atlanta, GA 

30348；电话：1-877-322-8228；网站：www.transunion.com。 

 

• § 15-14-110, C.R.S., requires that the costs for all criminal history checks and credit reports be 
paid by the proposed guardian/conservator (nominee). 
根据《科罗拉多州修订法典》第 15-14-110 条，所有无犯罪记录证明和信用报告的费用均由拟议监护人/托管
人（被指定人）支付。 

 

• § 15-14-110(5)(a), C.R.S., nothing in this section prohibits the court from requiring the nominee to 
obtain additional background information as the court deems necessary to assist in determining 
the fitness of the nominee, including requiring the nominee to obtain fingerprint-based criminal 
history checks through the Colorado Bureau of Investigation and Federal Bureau of Investigation. 
根据《科罗拉多州修订法典》第 15-14-110(5)(a) 条，本节任何内容均不妨碍法院要求被指定人获取法院认为
有助于确定被指定人是否胜任的额外背景信息，包括要求被指定人通过科罗拉多州调查局和联邦调查局获取基
于指纹的无犯罪记录证明。 

 
• § 15-14-110(5)(b), C.R.S., requires the court to order the nominee to submit to a name-based 

judicial record check, as defined in § 22-2-119.3(6)(d), when the results of a fingerprint-based 
criminal history record check reveal the nominee has a record of arrest without a disposition. 
根据《科罗拉多州修订法典》第 15-14-110(5)(b) 条，当基于指纹的无犯罪记录证明显示被指定人有未处理的
逮捕记录时，法院必须命令被指定人提交基于姓名的司法记录证明，如第 22-2-119.3(6)(d) 条所述。 

 

http://www.transunion.com/

